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Styremøte i Røros Idrettslag 
RIL 5/25 Røros IL Fotball 

Dato: 15. mai 2025 
Kl: 20.30 – 22.30 
Sted: Teams 
Til stede: Marie Bakås, Jones Mikkelsen, Jan-Anders Maaø-Ruden, Jan Høsøien, Mats 
Leinan Indset, Ståle Berre (representant fra hovedlaget), Ane Ryen Tøndel 

Ane Ryen Tøndel er ny inn i styret som referent fra styremøtene. 
 

 

Sakliste 

Vedtakssaker: 
Sak 36/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 37/25: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Sak 38/25: Nominering av personer fra Røros IL Fotball inn i arbeidet med forprosjekt 

Fotballhall 
 

 
Orienteringssaker: 
O-sak 39/25:  Årshjulet v/Marie 

O-sak 40/25: Intro til styrearbeidet i Røros IL Fotball. Hva er vår oppgave, og hvilke 
retningslinjer styrer vi etter? 

O-sak 41/25: Oppdatering fra de nye styremedlemmene, hvordan er vi kommet i gang 
med ansvarsområdene våre? 

O-sak 42/25: Fordeling av oppgaver og ansvarsområder 
O-sak 43/25: Status på diverse saker 
O-sak 44/25:  Eventuelt 

 
 

 

VEDTAKSSAKER: 

Sak 36/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 8. april 2025, med kommentarfrist 1. mai. Ingen 
merknader innkommet. 

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 8. april 2025 

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 8. 
april 2025 godkjennes. 
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Sak 37/2025 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 

 
Sak 38/2025 Nominering av personer fra Røros IL Fotball inn i arbeidet med 
forprosjekt Fotballhall 

Bakgrunn: På idrettslagets årsmøte ble det vedtatt at det skal settes ned ei gruppe som skal 
jobbe med forprosjekt til eventuell fotballhall på Røros. Vi fastslår hvordan vi går fram for å 
utnevne de riktige personene fra Røros-fotballen inn i denne gruppa. 

Vedtak: 

• Åpent møte arrangeres på Bergstadens Hotel søndag 15. juni 20:00-21:00 

• Hovedmålet med møtet er å få engasjerte og riktige personer som skal representere 
fotballen i gruppa som skal jobbe med forprosjektet 

• Marie kontakter Retten og Fjell-Ljom og ordner øvrig info og invitasjon 

• Christoffer Laugen har nevnt til Jan-Anders at han kan tenke seg å bidra; Jan-Anders 
kontakter ham og ber ham om å bli med på møtet 

 

 

ORIENTERINGSSAKER 

O-sak 39/25: Årshjulet v/Marie 

• Har vært idrettsskole og RBK trenersamling. 

• RBK fotballskole 23. – 25. mai 

• Bergstadcup 20.-22. juni 

• Dette året fikk vi ikke støtte fra Gjensidige-stiftelsen til Artut hele juli. Vi har likevel 
bestemt at arrangementet skal gjennomføres som før. Har blitt søkt om penger hos 
idrettsrådet, og Rørosbanken legger trolig i resten. 

 

 
O-sak 40/25: Intro til styrearbeidet i Røros IL Fotball. Hva er vår oppgave, og hvilke 

retningslinjer styrer vi etter? Intro v/Marie 

• Fotballgruppa har ingen egne vedtekter; vedtektene for idrettslaget styrer vår 
virksomhet. 

• Fotballgruppa har heller ikke eierskap til «egne» penger. Vi har egen konto, som alle 
særgrupper, men pengene på den kontoen eies formelt av idrettslaget. 

• Årsmøtet i idrettslaget er organet som tar viktige avgjørelser for idrettslaget, også for 
fotballgruppa. Er det viktige endringer vi vil ha innført, er årsmøtet stedet og det er opp 
til oss å mobilisere før møtet. 

• Fotballhåndbok skal leses av alle i Styret og innholdet skal kunnes. Det er viktig at vi 
gjør trenere, lagledere og foresatte oppmerskomme på at denne finnes, og at mane svar 
på mange praktiske spørsmål finnes der. 
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• Det skal lages en sportsplan for fotballgruppa. Sportsplanen er klubbens sportslige 
styringsverktøy og et viktig hjelpemiddel for trenere og lagledere. Marie har ansvar 
for å ta denne saken videre – men foreløpig har dette måttet prioriteres ned pga av 
mange andre og mer akutte saker. 

 

 
O-sak 41/25: Oppdatering fra de nye styremedlemmene, hvordan er vi kommet i gang 

med ansvarsområdene våre? 

 

• Støttebrevdugnad: Denne dugnaden må gjøres ferdig i god tid før Bergstadcupen 
starter. Informasjon til lagledere er viktig. Lagledere varsles før info blir sendt ut. 
Jan-Anders holder i dette. 

• Kontakt med anleggsutvalget: Skal taes tak i av Jan, som kontakter Jørgen Lagesen 
(leder av anleggsutvalget) for å gjøre det klart for anleggsutvalget at Jan nå er 
deres kontaktperson i styret. Granulatoppsamling rundt bana og gjerdet mot 
tribuna og alle sluser skal være klart til bergstadcup. Jones har hatt kontakt med 
anleggsutvalget og Nils Henning om dette. Det kommer til å bli en arbeidsdugnad 
for å få snekret fast nederste del av gjerdet. Jan samsnakker med Jørgen om 
hvordan dette skal organiseres. Jones informerte om at det har blitt gjennomført 
dyprens av kunstgrasbanen, som åra før, og vi har fått rapport på at tilstanden 
fortsatt er grei. Det ble kommentert at det mangler sluser; dette gjør vi nå noe 
med. 

• BDO: Mats har så vidt vært involvert i år, men vil få mer å gjøre med dette til høsten. 

• Parkeringsdugnad: Jan er i ferd med å bli «onboarda» på dette via Lars Stenvold Wik, 
som før har hatt ansvaret for dette 

 
O-sak 42/25: Fordeling av oppgaver og ansvarsområder 
Se sak 41/25 

 
O-sak 43/25: Status på diverse saker: 

• Artut hele juli: Se sak 39/25 

• Granulatsikring og oppussing tribuner på Øra: Se sak 39/25 

• Salg av liten robotgressklipper: Marie tar dette videre med Nils Henning 

• Maling av garderober på Øra: Noen seniorspillere har malt garderobene på Øra. Nils 
Henning skal henge opp lakater om at det er forbudt å banke sko i veggen. Det er også, 
ifølge Mats, snakk om å dekorere med gamle bilder fra Røros-fotballen. Tanken er at når 
garderobene ser bra ut, vil de også «behandles» bedre av både hjemme- og bortelag 

• Bruk av garderobene på Øra i sommersesongen: Systemet fortsetter som før. Fotball 
skal primært bruke garderobene «mot Røros», mens bobilturister og dommere skal 
bruke garderobene mot grasbanene. Det betyr at hjemmelaga av og til ikke vil ha 
tilgang på garderober, når det er flere hemmekamper rett etter hverandre. I slike tilfeller 
må bortelaga prioriteres. Men her må vi bare prøve å være fleksible 

• Øl-festival på Øra 19. og 20. september: Ideelt sett hadde det vært best om det ikke var 
noen hjemmekamper denne helga, samtidig som det antakelig heller ikke har mye å si 
om det er det. Marie tar dette videre med Nils Henning. 
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• Russefotballkamp 10. mai: Russen overholdt ikke den skriftlige avtalen de hadde med 
Marie, og Nils Henning måtte bruke mye tid dagen etterpå på å rydde og vaske – men 
noen russ kom og hjalp til. Vi må vurdere hva vi gjør til neste år; vi kan ikke igjen og 
igjen havne i den situasjonen at fotballgruppa eller idrettslaget må bruke mye tid på å 
rydde. Det aller veste er glass-skår på banen – det kan potensielt før til store 
personskader. 

• Røros Ultras: Ingen spesielle oppdateringer her. 

• G16 og høstsesongen: Sveinung slutter sm trener etter Storsjøcup tildlig i juni. Sportslig 
jobber sammen med lagledere og trenere på G16 om å finne en løsning for høsten. 

• Lagledersamling: Alle lag utenom to lag møtte opp. Veldig vellykket. Enighet om at 
dette skal fortsette. Neste år skal samlinga holdes i januar eller februar, og dette 
er satt inn i årshjulet. 

• Bergstadcupen: Alt ser ut til å være i bedre rute enn noen gang, takket være god 
ledelse og godt arbeid i komiteen. 

• Medlemsoversikt: Systemene for medlemsoversikt i idrettslaget er generelt kaotiske, og 
det skaper for eksempel problemer for Bergstadcupen når de skal sette opp 
dugnadslister. Dette jobbes det med fra hovedlagets side. 

• Varslingssak rapport fra dommer etter seniorkamp: Ikke noe nytt fra kretsen her. 

• Innkjøp – anleggsutvalget har kjøpt inn 11-er-mål og nett 

• Banemerking – mulighet for ny rutine der? Tas opp igjen senere. 

• Sportsplan: Se sak 40/25 

• Nytt fra hovedlaget: 

• Status i hovedlaget når det gjelder ny styreleder. Har fått ja fra en kandidat. 

• Reguleringsplan godkjent, det vil gi mye bedre muligheter til å 
videreutvikle Øra slik idrettslaget ønsker 

 
 

 
O-sak 44/25: Eventuelt 

 

 
Vel møtt! 

 
Røros, 15. mai 2025 

Ane Ryen Tøndel 
Sekretær 
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